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Κοζάνη, 12.3.2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τoν Υπουργό Οικονομικών κ. Σταϊκούρα 

Προς τον Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων κ. Γεωργιάδη 

Θέµα: Οικονομική ενίσχυση των σχολών οδηγών 

Αξιότιμοι κύριοι Υπουργοί, 

Όπως γνωρίζετε, ο κλάδος των εκπαιδευτών οδήγησης έχει υποστεί μεγάλη ζημία από 

την πανδημία. Οι επιχειρήσεις τους ήταν κλειστές κατά το πρώτο κύμα της πανδημίας 

από τις 13 Μαρτίου μέχρι τις 11 Μαΐου 2020, ενώ κατά το δεύτερο κύμα, στην ΠΕ 

Κοζάνης, παρέμειναν κλειστές από τις 15 Οκτωβρίου (ενώ στην υπόλοιπη Ελλάδα 

από τις 4 Νοεμβρίου) μέχρι και σήμερα. 

Οι περισσότεροι επαγγελματίες του κλάδου τους δεν μπόρεσαν να λάβουν τις 

επιστρεπτέες προκαταβολές 4, 5 και 6, διότι ακόμα και ο περιορισμένος τζίρος του 

2020 ήταν μεγαλύτερος από τον μηδενικό του 2019, όταν τελούσαν σε απραξία λόγω 

της πολύμηνης αποχής των υπαλλήλων εξεταστών όλων των Περιφερειακών 

Ενοτήτων της χώρας. Συγκεκριμένα, από τον Οκτώβριο του 2018 έως τον Ιούνιο του 

2019 δεν πραγματοποιούνταν εξετάσεις για την απόκτηση άδειας οδήγησης, λόγω 

αποχής των εξεταστών. Επίσης, από τον Απρίλιο του 2019 έως και τον Ιούλιο του 

2019 υπήρξε αδυναμία διενέργειας εξετάσεων οδήγησης, λόγω του ανεφάρμοστου 

νόμου 4599/2019 της προηγούμενης κυβέρνησης. 

Ο κλάδος των εκπαιδευτών οδηγών προσέβλεπε στη στήριξη της σημερινής 

κυβέρνησης, η οποία επέφερε θεσμικές βελτιώσεις, που εκ των πραγμάτων όμως δεν 

απέδωσαν λόγω της πανδημίας. 

Επειδή ο συγκεκριμένος κλάδος την τελευταία πενταετία υπολειτουργεί εξαιτίας των 

θεσμικών αστοχιών και της πανδημίας που τις διαδέχτηκε, με αποτέλεσμα η 

δραστηριότητα τους να έχει πληγεί ιδιαίτερα, σας ερωτώ: 

 

Τι μέτρα προτίθεστε να λάβετε για τη στήριξή των σχολών οδηγών και με ποιες 

προϋποθέσεις θα εκκινήσει η ασφαλής λειτουργία τους;  

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Ευστάθιος Κωνσταντινίδης 

Βουλευτής Ν. Κοζάνης 
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